
Protokoll styrelsemöte Krokeks IF 3/6–2019 

1. Ordförande förklarar mötet för öppnat 

2. Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna 

3. Johan redovisar för Kolmården cup gruppen. 77 lag anmälda varav 10 är från KIF.  Cupen 

kommer att hålla på mellan klockan 07,30–19,30, 2 minibussar sponsrade av HERTZ finns 

tillgängliga för transport mellan Sandviken och Kullevi 16–17/8. Nytt system för fakturering 

och lagindelning finns nu tillförfogande, kostnad ca 20 kr/lag. Reklam ”banner” finns i cup 

appen, cupgruppen efterfrågar sponsor, Måleriet anmälde sitt intresse. Städdag inför cupen 

är 4/8, staket vid beskärda träd behöver åtgärdas, kommunen kontaktas för reparation 

alternativt att vi fixar och fakturerar kommunen. Sanering av el station vid Sandviken 

efterfrågas, kommunen kontaktas i frågan. Yvonne kontaktar F-10 för deltagande 

arbetsuppgifter under cupen.   

 

4. Påminnelse från kansliet att lagen byter borta mot hemma match under KIF dagen, kiosken 

går på ordinarie schema, lottvinster är direkt dvs, vinner du på en lott är vinsten direkt. 

Hyresbostäder och Uttersbegsskolan är intresserade av att vara på plats, Jimmy följer upp 

hur. Förslag på ett enklare sponsorlopp där deltagaravgiften blir sponsring till föreningen, 

Jimmy kontaktar Thomas Vernersson för vidare upplägg och eventuellt genomförande. 

Förslag om presentation från våra sponsorer, avtackning av cupgruppen under en halvlek. 

Jimmy tar tacksamt emot förslag på fler aktiviteter. 

5. Margareta redogör för arbetet med Diplomerad förening, utskick av enkät kommer att ske i 

höst, arbetet inför detta pågår, alla kommer att få enkäten samtidigt. Högt enkätsvar 

kommer att generera en peng till lagkassan, belopp är i dags datum inte bestämt. 

Information om enkäten kommer att gå ut till alla i föreningen under bland annat cupen. 

Röd/vita tråden kommer att ligga tillgrund för arbetet med diplomerad förening, 

sammanställningen av röd/vita tråden är ute på remis fram till och med 30/6. 

6. 91 barn är anmälda till fotbollsskolan. 5 killar och 5 tjejer från föreningen kommer att vara 

ledare. 2 möten kommer att hållas mellan ansvariga och ledare inför fotbollsskolan. 

 

Fritidshemmens dag är genomförd och vi fick bra respons. 

 

Inget lag är anmält till Kolmårdsmarken, P05 undersöker möjlighet och Yvonne lägger ut 

frågan till lagen. 

 

Matchdressar behöver beställas innan årsskiftet för att kunna utnyttja att var 15:e dress blir 

gratis. Magnus kollar detta med Intersport. 

 

2 matchbollar köps in till seniorlaget 

Förslag på fest/tillställning under hösten i samband med städdagen togs upp. Frågan 

diskuterades och styrelsen kom fram till att vi arrangerar något i samband med årsmötet för 

alla medlemmar. Niclas tar frågan om arrangemang och plats. 

 

Ytterst viktigt med uppdaterande från lagen gällande email adresser och mobilnummer. 

Påpekande till alla ledare från styrelsen. 

 

Kolmårdens djurpark och Råsslaskolan kommer under varsin kväll/ dag att låna anläggningen. 



7. Faktura för fångstnät för påskrift av styrelsen för summa över 50 000 kronor. 

 

Styrelsen beslutar att skicka brev till 7 av seniorlagets spelare (herr) för utebliven inbetalning 

av medlems- och spelaravgift. Spelare har från det att brevet når fram tio dagar på sig att 

betala icke inkomna avgifter. Om ingen inbetalning sker kommer berörd spelare att stängas 

av från föreningen för vidare spel och ÖFF kommer att kontaktas för avstängning. Brev från 

styrelsen skickas via ordföranden. 

 

 

8. Reservdelar är på plats till klipparen och reparationerna beräknas vara klara inom kort. 

 

Möte med Esko 4/6 angående arbetsschema vår/höstsäsong. Skötselschema för underhåll av 

maskiner bör upprättas. 

 

Problem med avlopp i kiosken i Sandviken och lukt i omklädningsrum på Kulla. Esko ombeds 

kolla för förslag till åtgärder. 

9. XL-bygghjälpen läggs vilande. 

 

Margareta ger styrelsen information kring fallet med böter och förlust i vinstmatch för 

seniorer. ÖFF har ålagt föreningen böter på 12 000 kronor 

 

Manual för sammandrag på Sandviken behövs och tas fram med hjälp av Yvonne, Esko och 

Margareta. 

 

Frågan om 70/30 fördelning gällande lagintäkter enligt gällande policy diskuterades av 

styrelsen, Frågan huruvida den policyn skall tas bort eller ändras är under fortsatt diskussion. 

 

10. Jimmy vill låna Sandviken den 27/7. Styrelsen godkänner och ställer Sandviken tillförfogande. 

 

Frågan om kioskvaror lyftes, styrelsen beslutade att inga fler inköp skall ske av budgetvaror. 

 

Margareta kollar med Uttersbergsskolan angående 5 manna mål, om det är ok att flytta 

dessa tillbaka till Sandviken. 

 

 

11. Nästa möte 12/8 klockan 18.15 

12. Mötet avslutas. 

 

Sekreterare: Stefan Dahlberg 

 

Närvarande: Margareta Swartz, Carin Karlström, Jimmy Franzén, Niklas Bodén, Magnus 

Dahlin, Christer Lindström, Stefan Dahlberg, Marco Alkin. Delvis Johan Kryger och Yvonne 

Wilhelmsson. 

 


